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Protokół 

z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 sierpnia 2013 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał wniosek 

Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego
1
 z dnia 22 sierpnia 2013 r. na podstawie, którego 

została zwołana sesja.  

Następnie o godzinie 14
04 

otworzył obrady XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
2
 stwierdził quorum Rady w liczbie 14 radnych i uznał prawomocność obrad 

(nieobecny na sali radny p. Adam Ludwiniak). 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
3
 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad – projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiem, jako po punkcie „Projekt 

uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 rok”, 

 przeniesienie punktu „Informacja Burmistrza Halinowa na temat organizacji transportu 

publicznego na terenie gminy Halinów”, jako punkt nr 7. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Burmistrza Halinowa w sprawie: 

 wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad – projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiem, jako po punkcie „Projekt 

uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 rok”, 

 przeniesienia punktu „Informacja Burmistrza Halinowa na temat organizacji transportu 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 sierpnia 2013 roku. 
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publicznego na terenie gminy Halinów”, jako punkt nr 7. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Adam Ludwiniak. 

Porządek obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej w dniu 29 sierpnia 2013 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 351. 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 rok – Druk Nr 352. 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV.307.2013 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Mińskiem – Druk Nr 356. 

7. Informacja Burmistrza Halinowa na temat organizacji transportu publicznego na terenie 

gminy Halinów. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania Spółki 

akcyjnej TIMEX do usunięcia naruszenia prawa uchwałą w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów – Druk Nr 353. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie sprostowania oczywistej omyłki 

pisarskiej w uchwale Rady Miejskiej w Halinowie – Druk Nr 354. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu systemowego „Ku sukcesom dzięki indywidualizacji” 

w ramach IX Priorytetu Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – Druk Nr 355. 

11. Zamknięcie sesji. 
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4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023  

– Druk Nr 351 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 352 

Projekty uchwał od punktu 4 do punktu 5 omówili Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska 

oraz Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisję 

Budżetową projektów uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2013-2023 oraz w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2013 rok. 

Następnie radny zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie sprawy zmniejszenia środków na stypendia 

socjalne dla uczniów. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że ważną sprawą jest dowożenie 

dzieci niepełnosprawnych. W związku z powyższym środki w ramach stypendiów dla uczniów 

zostały przesunięte na dowożenie dzieci niepełnosprawnych.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał pytanie o możliwość przeznaczenia części z kwoty 900 tyś 

zł z kanalizacji w Hipolitowie i Józefinie na rozszerzenie zadania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że nie ma możliwości 

wykorzystania tych środków, ponieważ pochodzą one z dofinansowania i muszą być zwrócone. 

Następnie poinformował, że Gmina miała  tylko swój wkład własny, a cała procedura 

doprojektowania dodatkowych sieci może potrwać ponad rok. Na podstawie posiadanych 

dokumentów Gmina nie ma zgody na rozszerzenie zadania w tych miejscowościach. Ponadto 

poinformował, że część sieci kanalizacji w Józefinie jest wykonywana z inicjatywy lokalnej 

mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odwołując się do 

przykładu podzielenia oszczędności z zadania budowy drogi Długa Kościelna-Kazimierów 

-Mrowiska na inne zadania, a następnie ponownego przesunięcia środków na to zadanie, zadał 

pytanie, czy oszczędności z wykonania kanalizacji w Hipolitowie i Józefinie nie zostaną za 

wcześnie zwrócone. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że kanalizacja 

w Hipolitowie i Józefinie jest na ukończeniu.  

Odnośnie drogi na odcinku Długa Kościelna-Kazimierów-Mrowiska, Zastępca Burmistrza 

Halinowa wyjaśnił, że po podjęciu decyzji o rozszerzeniu zadania, zostanie wykonany odcinek 

od ul. Kochanowskiego w stronę oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki zwrócił się z prośbą 

o podjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV.307.2013 i przychylenie się 

do zwiększenia wielkości pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu z przeznaczeniem na 
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realizację budowy chodnika w ciągu drogi nr 2203W Wielgolas Brzeziński-Desno-Chobot-Kąty 

Goździejewskie. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała o potrzebie zapewnienia dwóch etatów logopedów 

w Poradni Psychologiczno-Logopedycznej w Sulejówku. 

Radny Dawid Wojda złożył podziękowania Powiatowi za wykonanie wzniesionych dwóch 

przejść dla pieszych przy Zespole Szkół w Halinowie. Następnie radny zadał pytanie 

o możliwość rozszerzenia zadania budowy kanalizacji w Hipolitowie i Józefinie polegającego na 

wykonaniu innego odtworzenia drogi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

odtworzenie drogi w Hipolitowie i Józefinie wykonywane jest zgodnie z warunkami zarządcy 

drogi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie odnośnie 

przesunięcia środków dla projektu „Szansa dla Przedszkolaka”. 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska wyjaśniła, że zostały przesunięte środki 

z oszczędności z realizacji projektu w 2012 roku oraz część środków na realizację projektu 

w 2014 roku. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie o zapewnienie do końca bieżącego roku środków 

w budżecie na dowożenie dzieci do szkoły oraz o kwotę, jaka wyniosła w przetargu. 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska poinformowała, że środki na dowożenie zostały 

zabezpieczone w budżecie a kwota w przetargu wyniosła ponad 99 tyś zł. 

Radna p. Małgorzata Kaim stwierdziła, że powinny być oszczędności z tytułu nieużytkowania 

gimbusa. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że oszczędności z gimbusa zostały 

przesunięte na funkcjonowanie komunikacji na terenie gminy Halinów.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 351 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nieobecny na sali radny p. Adam Ludwiniak. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2013 rok – Druk Nr 352 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nieobecny na sali radny p. Adam Ludwiniak. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiem  

– Druk Nr 356 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zwróciła się z prośbą do Rady o podjęcie projektu uchwały. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV.307.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiem – Druk Nr 356 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nieobecni na sali Radni: p. p. Adam Ludwiniak, p. Andrzej Milczarek. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

7. Informacja Burmistrza Halinowa na temat organizacji transportu 

publicznego na terenie gminy Halinów  

Informację nt. organizacji transportu publicznego na terenie gminy Halinów omówił Burmistrz 

Halinowa p. Adam Ciszkowski.  

Następnie: Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska oraz 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska przedstawili informacje
4
 

nt. transportu publicznego w formie prezentacji multimedialnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Mieszkanka z terenu gminy Halinów zadała pytanie o przystanki wyznaczone w Michałowie. 

Następnie zgłosiła potrzebę kursowania autobusów w niedziele i święta. 

                                                 
4
 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 sierpnia 2013 roku. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że przedstawiony rozkład jazdy 

autobusów jest wstępnym projektem i zostanie w przyszłości zmodyfikowany o przystanek 

w Michałowie. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska poinformowała, 

że najważniejszą kwestią jest zapewnienie dowozu dzieci do szkół i dodatkowo pozostali 

mieszkańcy mogą z takiej komunikacji korzystać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie o koszt 

biletów na terenie gminy i poza gminą. 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska w odpowiedzi poinformował, że 

bilet miesięczny w ramach gminy Halinów będzie kosztował 20 zł, natomiast do dzielnicy 

 Warszawa–Wesoła będzie kosztował 40 zł, bilet jednorazowy w ramach gminy – 1,00 zł, poza 

gminą 2 zł z honorowaniem ulg ustawowych. Następnie poinformował, że Gmina Halinów od 

października br. zostanie włączona do dwóch stref oraz będzie możliwości wgrania biletu PKS 

i ZTM na jednej karcie. 

Sołtys Budzisk p. Grażyna Czerwińska zadała pytanie o kursy nocne. 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska poinformował, że nocne kursy będą 

możliwe do wprowadzenia, jeżeli będzie zainteresowanie i zapewnione środki. 

Radny p. Bogdan Janczarek poinformował o potrzebie kursowania autobusów co godzinę do 

Okuniewa, a co dwie godziny do Michałowa. 

Rada p. Halina Kuć poinformowała o potrzebie wprowadzenia kursów w soboty i niedziele. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

poprzez wprowadzenie transportu publicznego, oprócz dowozu dzieci do szkoły, mieszkańcy 

będą mieli zapewnioną komunikację na terenie całej gminy.  

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska poinformował, że obecnie 

przedstawiona oferta może być zmieniona kilkakrotnie w trakcie uruchomienia komunikacji, 

pozostaje tylko kwestia możliwości finansowych Gminy. Następnie poinformował, że na trasie 

nr 637 przez Michałów i Okuniew do Warszawy i Mińska dodatkowo kursują autobusy PKS 

Mobilis i PKS Sokołów oraz autobusy prywatne.  

Sołtys Brzezin. P. Marek Kulas zaproponował zmianę, aby autobusy do szkoły w Brzezinach 

dojeżdżały przed godziną 8
00

. 

Radny p. Tomasz Dubiński poparł propozycję przedmówcy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wrócił się z prośbą 

o zgłaszanie uwag, w formie pisemnej oraz na zebraniach wiejskich, dotyczących komunikacji 

na terenie gminy Halinów w celu zmodyfikowania przedstawionej oferty. 

Sołtys Budzisk p. Grażyna Czerwińska wyraziła zdanie, iż nie należy zapominać o starszej 

młodzieży wracającej ze szkół z Warszawy i zapewnić kursy w godzinach wieczornych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że 

finansowanie komunikacji na terenie gminy pochodzi z finansowania dowozu dzieci do szkół 

podstawowych i gimnazjalnych. Następnie poinformował, że obowiązkiem Gminy nie jest 
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zapewnienie dojazdu młodzieży do liceum i technikum. W miarę możliwości budżetowych 

Gminy, będą wprowadzane dodatkowe kursy. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki poinformował o problemie niezatrzymywania się 

autobusów przy drodze nr 637, szczególnie w Okuniewie oraz potrzebie wprowadzenia nocnych 

kursów. 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska poinformował, że przyczyną 

niezatrzymywania się autobusów jest to, że nie wszystkie przystanki zostały wpisane do 

zezwolenia na zatrzymywanie się. Następnie poinformował, że zatrzymanie się poza 

wyznaczonymi przystankami i zabraniu pasażerów grozi karą w wysokości 6 000,00 zł. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że podczas posiedzeń właściwych merytorycznie 

komisji Rady Miejskiej w Halinowie mieszkańcy nie zgłaszali swoich uwag odnośnie 

komunikacji na terenie gminy Halinów. 

Ponadto radny zadał następujące pytania: 

a) „w jaki sposób dotrze do wszystkich mieszkańców informacja na temat wprowadzenia 

komunikacji od 2 września br. na terenie gminy Halinów”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że zostaną podjęte starania, aby 

powyższa informacja stopniowo dotarła do każdego mieszkańca gminy. Następnie Burmistrz 

Halinowa poinformował, że informację o pełnym zakresie komunikacji będą posiadały wszystkie 

placówki oświatowe na terenie gminy, media. Informacja zostanie także wywieszona na 

tablicach informacyjnych i przedstawiona na zebraniach wiejskich. 

b) „czy kierowcy zapoznali się ze swoimi trasami i czy zostały odpowiednio oznakowane 

wyznaczone przystanki”? 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska poinformował, że kwestia 

oznakowania przystanków obecnie jest jeszcze na etapie uzgodnień z Gminą. Następnie 

poinformował, że odnośnie znajomości topografii terenu gminy Halinów, zostali zatrudnieni 

kierowcy zamieszkujący na terenie gminy Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wszystkie przystanki 

zostały oznakowane i do 2 września br. zostaną zamontowane znaki i stopniowo rozkłady jazdy. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z prośbą o przygotowanie na zebraniach 

wiejskich wniosków i uwag odnośnie komunikacji. 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie o wydawanie biletów dzieciom, którym będzie 

przysługiwał zwrot za bilety. 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska w odpowiedzi poinformował, że jak 

poprzednio, będą wydawane dzieciom bilety z zapewnieniem dodatkowych przywilejów, 

np. rozszerzenie strefy do ronda w dzielnicy Warszawa-Wesoła. 

Ponadto poinformował, że Gmina ustali, którym dzieciom przysługuje zwrot za bilety. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania:  

a) „jakie autobusy będą kursowały biorąc pod uwagę wąskie ulice”? 
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Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska poinformował, że wszystkie trasy 

będą obsługiwane przez duże autobusy o długości 12 m. Następnie poinformował, że jeden 

z nich objechał bez problemu wszystkie trasy, na których będą kursowały autobusy. 

b) „jakie będzie dofinansowanie w ramach dowozu dzieci do szkół oraz w jaki sposób 

dowóz będzie rozliczany”? 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska wyjaśnił, że koszty dla Gminy będą 

jednakowe niezależnie od liczbie przewożonych pasażerów. Następnie Prezes poinformował, że  

wstępnie koszty zostały ustalone na poziomie 300 tyś zł w skali roku. 

c) „jakie będą formy dofinansowania do biletu dla uczniów”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że dzieci otrzymają zwrot za bilety 

w ramach obowiązku dojazdu dzieci do szkół i odbędzie się to w formie uproszczonej. 

d) „czy będzie zapewniony opiekun w ramach dowożenia dzieci do szkół”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na prośbę rodziców najmłodszych 

dzieci, do opieki w formie doraźnej pomocy zostaną skierowani zatrudnieni w Urzędzie 

pracownicy na część godzin w ramach ich pracy. 

e) „czy zostały przeprowadzone negocjacje z innymi konkurencyjnymi firmami”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że Gmina przeprowadziła negocjacje 

z różnymi firmami, ale PKS w Mińsku Mazowieckim złożył najbardziej precyzyjną ofertę. 

Następnie poinformował, że współpraca z ZTM nie była możliwa z uwagi na możliwości 

finansowe Gminy. 

f) „czy gimbus będzie wykorzystywany do innych celów”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że gimbus jest 

własnością Gminy i po uzgodnieniu pozostanie w dyspozycji Zespołu Szkół w Halinowie 

(dojazd do kina, wycieczki szkolne). 

Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego p. Władysława Zawadka zadała pytanie w sprawie 

obniżenia od października br. cen biletów na trasie autobusów jadących przez Wielgolas 

Duchnowski. 

Prezes PKS w Mińsku Mazowieckim p. Łukasz Trzaska w odpowiedzi wyjaśnił, że na tej 

trasie od października będą przewidziane obniżki, zarówno do Warszawy, jak i do Mińska 

Mazowieckiego, a bilet będzie obowiązywał na terenie całej gminy oraz do dzielnicy Warszawa 

-Wesoła. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie o koszty, jakie Gmina płaci rocznie za kursowanie 

autobusu linii nr 704. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że ok. 450 tyś zł. 

Radny p. Bogdan Janczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do niedowartościowania 

niektórych miejscowości pod względem komunikacji. Następnie zapowiedział, że złoży wniosek 

o zmniejszenie liczby kursów autobusu linii nr 704, aby powstałe oszczędności przeznaczyć na 

komunikację wewnątrzgminną. 
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Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie: „kto będzie jeździł gimbusem w czasie wakacji, 

ferii i wycieczek szkolnych”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że kierowca gimbusa musi posiadać 

odpowiednie uprawnienia. Następnie poinformował, że forma zatrudnienia kierowcy pozostaje 

jeszcze do uzgodnienia. 

Radny p. Tomasz Dubiński zaznaczył, że w ramach dowozu dzieci do szkół, mieszkańcy 

gminy będą mieli zapewnioną lepszą komunikację. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia 

wezwania Spółki akcyjnej TIMEX do usunięcia naruszenia prawa 

uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego Nowy 

Konik w gminie Halinów – Druk Nr 353 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wezwania Spółki akcyjnej TIMEX do usunięcia naruszenia prawa uchwałą w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części 

obszaru administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów, nie uwzględniając wezwania Spółki 

TIMEX. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Tomasz Dubiński zadał pytanie czy na posiedzeniu Komisji był obecny 

przedstawiciel Spółki TIMEX. 

Radny p. Dawid Wojda w odpowiedzi poinformował, że nie był obecny przedstawiciel Spółki 

TIMEX. 

Wyjaśnienia w powyższej sprawie złożył Przedstawiciel Spółki TIMEX. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina zobowiązana 

jest do zapoznania mieszkańców z MPZP na etapie wyłożenia, i tak zostało uczynione. 

Następnie poinformował, że jedna uwaga Spółki Timex S.A. została uwzględniona, a druga 

została odrzucona. Ponadto Zastępca Burmistrza poinformował, że Gmina odstąpiła od 

włączenia drogi KDW1 (drogi koniecznej KDW1, znajdującej się w obrębie działki 107/3, która 

stanowi własność TIMEX S.A.) do drogi KDD1, jednocześnie zabezpieczając wjazd i wyjazd do 

drogi znajdującej się przy lesie, wprowadzono drogę publiczną KDD1. Droga ta stanowi istotny 

element układu komunikacyjnego i jest niezbędna do prawidłowego funkcjonowania obszaru 

objętego planem miejscowym. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa wyjaśnił, że za 

wprowadzenie drogi publicznej Spółce Timex należy się od Gminy odszkodowanie.  
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Na koniec swojej wypowiedzi, Zastępca Burmistrza Halinowa zaproponował Przedstawicielowi 

Spółki Timex wspólne spotkanie z Burmistrzem Halinowa w celu uzgodnienia kwestii wypłaty 

odszkodowania.  

Radny p. Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do wprowadzenie drogi jest ważnym 

elementem układu komunikacyjnego i jest niezbędna do prawidłowego funkcjonowania terenu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Spółki akcyjnej TIMEX 

do usunięcia naruszenia prawa uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego Nowy 

Konik w gminie Halinów – Druk Nr 353 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecny na sali radni: p. Adam Ludwiniak. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Rady Miejskiej w Halinowie  

– Druk Nr 354 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Przedstawiciel Spółki TIMEX poinformował, że przy drodze krajowej nr 2 znajdują się tablice 

informacyjne z nazwą miejscowości Konik Nowy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że na podstawie art. 9 ust. 1 

ustawy z dnia 29 sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach miejscowości i obiektów 

fizjograficznych, Minister Administracji i Cyfryzacji wprowadził rozporządzenie w sprawie 

wykazu urzędowych nazw miejscowości i ich części w celu prawidłowego określenia nazw 

miejscowości. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w uchwale Rady Miejskiej w Halinowie – Druk Nr 354 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  
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Wniosek został przyjęty. 

Nieobecny na sali radny p. Adam Ludwiniak. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o wystąpienie do GDKDiA w sprawie 

określenia właściwych nazw miejscowości. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na udział Gminy Halinów w realizacji projektu systemowego 

„Ku sukcesom dzięki indywidualizacji” w ramach IX Priorytetu 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – Druk Nr 355 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna 

Targońska. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, ze Komisja do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu systemowego „Ku sukcesom dzięki indywidualizacji” w ramach 

IX Priorytetu Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Następnie radna podziękowała Burmistrzowi Halinowa oraz pracownikom Urzędu za 

pozyskiwanie projektów, których dofinansowanie wynosi 100%. 

Ponadto zadała pytanie, czy z projektu będą korzystały wszystkie szkoły. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że z projektu będą korzystały wszystkie 

szkoły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie: „na jaki cel zostaną wydatkowane środki 

z projektu”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że przekaże szczegółowe informacje 

w formie kserokopii, jaką obecnie posiada. 

Radna p. Anna Ludwiniak w odpowiedzi wyjaśniła, że poszczególne placówki będą korzystały 

z usług, o które wystąpiła Dyrekcja poszczególnych szkół. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Halinów 

w realizacji projektu systemowego „Ku sukcesom dzięki indywidualizacji” w ramach 

IX Priorytetu Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – Druk Nr 355. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nieobecni na sali Radni: p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski. 



12 

 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował 

o rozpoczynających się Zebraniach Wiejskich w poszczególnych Sołectwach. Następnie zwrócił 

się z prośbą, aby przy dzieleniu środków w ramach funduszu sołeckiego, kierować się przede 

wszystkim sprawami inwestycyjnymi. 

11. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 16
28 

zamknął obrady XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

 

 

 

 

 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

 

 Marcin Pietrusiński 

 

 

Protokół sporządziła: 

Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załącznik 

ów
 

do protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w 

dniu 29 sierpnia 2013 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – wniosek Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego z dnia 

22 sierpnia 2013 r. w sprawie zwołania XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie 

3. Załącznik nr 3 – zawiadomienie o XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 29 sierpnia 2013 roku. 

4. Załącznik nr 4 – prezentacja multimedialna nt. organizacji transportu publicznego na 

terenie gminy Halinów. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


